

Import Transfer Cargo Declaration Information Form

Air Waybill	House Air Waybill	HS Code	Commodity Description in Chinese	Piece	Weight(kg)	Price	Currency Name
99986484020	00024054	6209300030	儿童连裤裙	50	15	5000	USD
		6204210000	女士羊毛上衣	50	45	8000	USD

Signature of Declarer

填写说明:

1、货运单号:填写货运单号码

Fill Air Waybill No.

2、分运单号:填写分运单号码

Fill House Air Waybill No.

3、海关商品编码:10位商品编号

Fill the 10-digit commodity code as required for Customs supervision.

4、商品名称:填写每项商品的中文商品名称, 不能是泛指品名

Fill the Chinese standard names of imports in this column. Names of commodities should be standard and detailed.

5、商品件数:填写该项商品件数, 所有商品件数之和不能小于货运单件数

Fill Piece. The sum of the number of such commodities shall not be smaller than the number of the Air Waybill.

6、商品重量:填写该项商品重量, 重量单位KG

Fill Weight. Unit of weight is KG.

7、价格:填报同一商品进口货物实际成交的商品价格。无实际成交价格的, 填报货值。

Fill the total price of actually traded imports under the same name of commodity in this column.If there is no actual transaction price,fill the unit value of goods in this column.

8、币制:按海关规定的《货币代码表》选择相应的货币名称及代码填报, 如《货币代码表》中无实际成交币种, 需将实际成交货币按申报日外汇折算率折算成《货币代码表》列明的货币填报。

Fill the name and code of corresponding currency in this column according to the Table of Code of Currencies stipulated by the Customs.If the actual transaction currency cannot be found in the Table of Code of Currencies ,fill the currency by converting it in to a currency listed in the Table of Code of Currencies according to the exchange rate on the date of declaration.